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Jaarrekening 2014 
No. Vraag Blz. 

1.  Hoe ontstaat de budgettaire neutraliteit bij bestuursondersteuning als er sprake is 
van een flink nadeel? 

4 

2.  Hoe ontstaat het veel minder grote nadeel op afvalverwijdering? 6 

3.  Ziet u mogelijkheden om de maatschappelijke stage in Rijswijk in stand te 
houden? 

6 

4.  Waarom hanteert u hardnekkig “burgers” en niet inwoners? Waarom geeft u de 
afdeling burgerzaken niet de naam “inwonerszaken”? 

 

5.  Wat verstaat u onder 'een gezond communicatieklimaat'? Wat levert dat onze 
inwoners concreet op? En welke stappen zijn daarin gemaakt? 

15 

6.  Welke acties zijn concreet ondernomen zodat Rijswijk een betere positie in de 
regio krijgt? 

17 

7.  Bent u voornemens de communicatie vanuit 'de raad'  als geheel naar de 
inwoners ook te verbeteren? Zo ja, welke acties neemt u? 

21 

8.  Waarom zijn er in 2014 in het geheel geen startnotities verschenen? 25 

9.  Kunt u aangeven hoe vaak/veel de uitzendingen van de raadsvergaderingen via 
internet worden bekeken? 

27 

10.  Is men bij Omroep Rijswijk het fraude-gat te boven gekomen? Hoe heeft de 
gemeente daarbij kunnen helpen? 

28 

11.  Hoe is de situatie nu in de Plaspoelpolder. Men heeft een keurmerk en zal 
ongetwijfeld in staat zijn de veiligheid op termijn zeker willen stellen. Daarvoor is 
het nodig dat er een BIZ komt, zodat iedereen meebetaalt. Hoe spant u zich in 
om dat te bewerkstelligen? 

32 

12.  Hoe zorgt u ervoor dat radicalisering in het onderwijs een plek krijgt? 32 

13.  Qua opmaak van deze rapportage: het scheelt heel wat bladzijden als u de 4 
kolommen onderbreekt als er langdurig van beantwoording in kolom 4 sprake is 
(wat zijn de resultaten)  

36 

14.  Wat is het tijdspad voor de herinrichting prinses Beatrixlaan? 43 

15.  Graag concretiseren welke resultaten direct toe te schrijven zijn aan de 
Urbanisator? 

48 

16.  Hoe ziet de samenwerking er precies uit met ICP en WFIA? Werkt u in deze ook 
samen met Den Haag/Rotterdam bijvoorbeeld in het aantrekken van buitenlandse 
bedrijven (Aboutaleb missie VS bv) 

50 

17.  Wat kunt u concreet doen om het tij (te veel) leegstand in de Bogaard te keren? 
Denkt u er bijvoorbeeld over na om (gemeentelijke/publieke) functies toe te 
voegen aan dit centrum? 

51 

18.  Hoe gaat het met de basisschool Kronenburgh? 53 

19.  Hoe verklaart u de geringe kosten van het ouderenbeleid? En evenzo het 
gehandicaptenbeleid? 

68 

20.  Wat moest er gebeuren om de veiligheid en continuïteit van 
Welzijnsaccommodaties te garanderen? Heeft dat te maken met de Will-
systematiek. Kunt deze systematiek kort  toelichten? (pag 70) 

71 

21.  Wat hebben de 7 opstapbanen opgeleverd voor de gemeente en voor de 
betrokkenen? Uitgaande van een nuttig effect: kan dit vervolgd worden met 
nieuwe opstapbanen? 

106 

22.  Het ambtelijk apparaat vergrijst. Een gemiddelde leeftijd die stijgt (nu 49). Welke 
maatregelen overweegt u om dat getij te keren? 

108 

23.  Hoe gaat u borgen dat de kennis van externe inhuur (met name op sociaal 
domein) een plek vindt in de gemeentelijke organisatie? 

108 

24.  Hoe krijgt u meer vrouwen in de top van uw gemeentelijke organisatie? Of is dat 
geen doelstelling? 

111 



25.  Het ziekteverzuim is fors gestegen. Hoe verklaart u dat en wat gaat u er aan 
doen? 

112 

26.  Hoe verklaart u het lage aantal functioneringsgesprekken waar het normaal is dat 
er met alle medewerkers een functioneringsgesprek wordt gevoerd 

115 

27.  Hoe verklaart u dat in 2014 veel minder geld is besteed aan bijzonder belonen? 
Ziet een relatie met het ziekteverzuim en/of aantal functioneringsgesprekken? 

115 

28.  Kunt u de documenten overleggen die ten grondslag liggen aan de 
samenwerkingsvorm die men aangaat met Delft (automatisering) 

117 

29.  Hebben alle medewerkers (volledig) gebruik gemaakt van hun opleidingsbudget? 117 

30.  Graag de meest actuele cijfers van RijswijkBuiten. In 2014 185 woningen 
gepasseerd. Hoeveel worden er in 2015 in aanbouw genomen of 
gecontracteerd? In welke prijsklassen vallen die woningen? 

143 

31.  Hebben alle medewerkers (volledig) gebruik gemaakt van hun opleidingsbudget? 117 
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1e halfjaarrapportage 
(incl. kadernota) 

No. Vraag Blz. 

1.  Wat hebben de wijkwethouders tot nog toe opgehaald? Er is 27 juni een 
gemeentebrede dag gepland. Welke bijeenkomsten plannen de 
wijkwethouders voor hun wijken? Hoe zijn hun individuele plannen? 

7 

2.  We zien de stappen staan die inmiddels zijn gemaakt als het gaat om het 
programma algemeen bestuur en organisatie. Welke stappen heeft u gezet in 
het verbeteren van de dienstverlening naar onze inwoners toe? 

7 

3.  Kunt u kort samenvatten (of verwijzen) naar de praktische resultaten van de 
social mediatrainingen en welke follow up staat u voor ogen?  

7 

4.  U zegt dat de kunst- en cultuurnota gelijk oploopt met de ontwikkeling van de 
stadsvisie. Betekent dit dat deze twee projecten samen gaan vallen? 

7 

5.  Als u samenwerkingsverbanden tussen gemeenten gaat toetsen, neemt u dan 
het uitgangspunt “Wat is het belang voor onze inwoners' mee? 

7 

6.  Het programma openbare orde en veiligheid komt er bekaaid af. Kan dit alsnog 
ook op deze plaats uitvoeriger worden neergezet? 

9 

7.  Bent u bereid de teveel betaalde bijdrage aan de VRH te investeren in 
veiligheid, bijvoorbeeld buurtpreventieteams? 

9 

8.  Goed om te horen dat er banden zijn aangehaald. Kunt u dat concreter 
duiden? Zeker waar ze er eerder nog niet waren (mobiliteit)  

10 

9.  U werkt aan goede fietsvoorzieningen. Hoe gaat u om het fietspaden die in 
eens ophouden zoals bij de Lange Kleiweg? 

10 

10.  Waar schiet het economisch profiel momenteel te kort? Hoe vordert de 
Urbanisator met een breed gedragen business propositie?  

13 

11.  Rijswijk wil de mkb-gemeente van de regio worden. Hoe verhoudt zich dit tot 
het uitgangspunt parkeerbeleid waar minder aandacht is voor ondernemers en 
hun werknemers? 

13 

12.  Dat Eneco een jaar minder scoort vanwege een zachte winter is begrijpelijk. 
Waarom dan gelijk die lijn doorgetrokken naar de komende jaren? 

14 

13.  Neemt u bij nieuw/verbouw van scholen klimaatneutraal als uitgangspunt? 15 

14.  Waarom nog steeds gewacht met het op de rails zetten van een nieuwe 
cultuurvisie en idem een sportvisie? Wat belemmert u hierin? 

18 

15.  Bij het ontwikkelen van de cultuurvisie stelt u zich een interactief proces voor 
met partijen in de samenleving. Doelt u hier ook op inwoners? 

18 

16.  Neemt u als het gaat om de contacten met sportverenigingen e.d. Ook het 
uitgangspunt: flexibel meedenken vanuit de gemeente, korte lijnen en 
deregulering, zoals bij ondernemers uw plan is? 

18 

17.  Heeft u plannen tot het bijstellen van de percentageregeling voor beeldende 
kunst? 

19 

18.  Hoe komt u tot de keuze van de plaatsen en plekken voor vergroening? 23 

19.  Kunt u concreet aangeven hoe u inwoners ondersteunt bij het invulling geven 
aan hun eigen verantwoordelijkheid? Hoe promoot u dit? 

23 

20.  Vindt u niet dat iedere wijk in Rijswijk een buurtpreventieteam zou moeten 
hebben? Zo ja, welke actie neemt u hierop? 

24 

21.  Hoe interpreteert u de risico' s van 50% 30 

22.  Kunt u ons wat meer melden over het ondernemersplan van Rijswijk Wonen 
waar dit de gemeentelijke locaties raakt? Is men over en weer transparant? 

35 

23.  De kaders brengen nog weinig opwinding te weeg. Vraag is of er meer 
duidelijkheid geboden kan worden over de speerpunten en welke kosten 
daarmee (kaders) mogen zijn.  

42 
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